



FLATCOATED
RETRIEVER KLUBBEN

Extra telefonmöte

§§ 25--31

Beslutande:

Tomas Persson, ordförande
Helena Gustafsson, §§ 25 – 30a
Lena Lundmark
Katarina Morsk
Tom Rölander
Malin Brenklert
Ingrid Andrén

Suppleant:

Anna Eriksson
Ulla Pietarinen

Underskrifter:

Protokollförare:

.....
Lena Lundmark

Ordförande

.....
Tomas Persson

Justerare:

.....
Tom Rölander

§ 25

Mötets öppnande.

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 26

Val av justerare.

Huvudstyrelsen **beslutar:**

Att utse **Tom Rölander** att tillsammans med ordförande justera protokollet.

§ 27

Fastställande av dagordning.

Dagordning fastställs med 3 övriga frågor, a) stewardutbildning, b) presentutgift, c) jaktprov 2010.

§ 28

Hälsoprojektet

Flera förfrågningar om ersättningar relaterade till olika ögonundersökningar för PRA-diagnoser har inkommit. Styrelsen **beslutar** att utse Katarina Morsk till projektledare och ägare till PRA-projektet. Katarina disponerar därmed det budgeterade beloppet 75000: - som ska redovisas vid varje styrelsemöte. Vid större utgifter eller tveksamheter kontaktar hon styrelsen.

§ 29

Ny organisation för SSRK

Tomas redogör för några av punkterna som ingår i utredningens förslag till ny organisation.

Mandaten vid SSRK:s fullmäktige ska fördelas lika mellan avdelningar och rasklubbar, vilket vi också förordar.

Enligt förslaget ska SSRK bestå av rasklubbar och lokala avdelningar (kopplade till SSRK, ej rasklubbar). Risken finns då att vår lokala rasspecifika verksamhet helt kommer att försvinna! Kan det finnas en risk att vår möjlighet att påverka och göra vår röst hörd minskar/försvinner?

Vi vill ha ett officiellt A-prov för enbart flat. Möjligheterna att kunna ordna särskilda jaktprov försvinner för rasklubbarna i fortsättningen. Det är viktigt att rasklubbarna bibehåller sina möjligheter att ordna inofficiella arrangemang.

Vi kommer att tappa möjligheten att styra medlemsavgiften själva, om den ska ingå i en gemensam medlemsavgift med SSRK. Går det att förhandla med SSRK om enskilda rasklubbars del i avgiften, så att den regleras efter klubbens ekonomi?

Vi vill ha större beslutanderätt över avelsspecifika rasfrågor. Det är mycket viktigt att vi även fortsättningsvis själva får besluta över våra avelsetiska regler i samband med valförmedling.

Hur ska en framtida medlemstidning se ut? En gemensam, Apportören eller något annat?

Förslaget ger mer farhågor än positiva slutsatser!

Diskussionen läggs till handlingarna och förs vidare till SSRK:s funktionärsmöte.

§ 30

Övriga frågor

a) Stewardutbildning

Thomas Persson och Gunilla Lefwerth har gått en stewardutbildning hos SSRK/Östra, utan att tillfråga styrelsen. Då klubben kommer att kunna utnyttja deras kompetens, **beslutar** styrelsen att bekosta denna i efterskott, under förutsättning att de i första hand står till klubbens förfogande vid 2 tillfällen. Tomas kontaktar båda och meddelar det föreslagna avtalet.

Helena avviker från mötet.

b) Presentutgift

Presenter är inköpta av Thomas Persson till avgående ledamöter vid årsmötet för 600: -, inget kvitto är redovisat. Styrelsen beslutar att bifalla ersättning.

c) Anmälda jaktprov inför 2010

Tom har lämnat in ansökningar för 2010 till SSRK.

§ 31

Mötet avslutas.

Ordförande tackar samtliga närvarande och förklarar mötet avslutat